



IFAA2014 CHINA

热烈祝贺国际解剖学工作者协会联合会 (IFAA) 第十八届大会在中国召开

会议通知

更多>>

- 中国解剖学会2013年学术年会
- 第四届全国解剖学技术学术会议
- 第二届动物行为学实验方法培训班
- 中国解剖学会第15届教学改革研
- 第二届全国功能神经影像学和神经
- 第15届教学改革研讨会(第二轮
- 第二届功能神经影像学和神经信息
- 第十八届全国断层影像解剖学及临床

联系我们



中国解剖学会会址: 北京东单三条五号
 中国医学科学院基础医学研究所 中国解剖学会 (邮寄地址: 东单三条9号院2号楼114室)。邮编: 100005
 办公室电话: 010-65296459; 65273712
 传真: 010-65273712;
 E-mail: d07@cast.org.cn
 huoaimin@cast.org.cn
 网址: http://www.csas.org.cn

国际交流

AAA2013EB大会投稿日期截止11月8日

发布者: admin 阅读: 191次

美国解剖学会125周年庆祝将在2013的EB (实验生物学大会) 大会期间举行, 2013EB大会将在2013年4月20-24在美国波士顿召开。现在投稿网页已开通, 欢迎中国解剖学会广大会员投稿参加! 请注意投稿截止日期为2012年11月8日。有关此会议的通知请登录www.experimentalbiology.org

中国解剖学会秘书长 周长满

附: AAA邀请函

Celebrating 125 Years of Education, Research and Professional Development

American Association of Anatomists (AAA) 125th Anniversary Meeting at Experimental Biology 2013

Boston, Massachusetts, USA

April 20-24, 2013

Abstract submission deadline: Thursday, November 8, 2012

For information on the AAA program: www.anatomy.org/content/annual_eb

To submit an abstract, register for meeting, & reserve hotel: www.experimentalbiology.org

For international visa

information: www.experimentalbiology.org/EB/pages/Visa-Information.aspx



Dear Changman,

I am writing as promised to let you know that it is now possible to submit an abstract and register for this meeting. We would be most grateful if you could provide this information to your membership and encourage them to participate.


The 125th Anniversary celebration will provide an occasion for anatomists to converge in a single place and define the important role of this discipline in the complex world of science. It also provides a unique opportunity for anatomists from around the world to view the most recent advances in anatomy and meet some of the scientific leaders in our rapidly evolving discipline. In addition, AAA will use the celebration to reflect on the historical role that it has played globally for our discipline.

A number of celebratory activities are scheduled for the meeting. We very much hope that you will be representing your society as our guest at the AAA Banquet (Tuesday, April 23, 2013).

Thank you for your assistance in promoting this important gathering to your

Thank you for your assistance in promoting this important gathering to your membership. We hope that other members of AACA will be able to attend this event in Boston, April 20-24, 2013.

Sincerely yours,



Jeffrey T. Laitman, Ph.D., FAAA
AAA President

[IFAA2014](#) | [2011年会](#) | [版权声明](#) | [精彩推荐](#) | [教学视频](#) | [网管规定](#) | [会员查询](#) | [会员申请](#) | [网站管理](#)

Copyright©2007-2014 中国解剖学会, All rights reserved. 承办: 南阳医学高等专科学校 站长: 刘荣志 ICP备案: [京ICP备08002354]号
本站空间由郑州国希望教学用品有限公司独家赞助 技术支持: 南阳百牛网络 总访问量: 人次